
Reterat	fra	styremøte	i	Brekkestø	vel		7.06.17	hos	Margaret.	

Til	stede:	Tore,	Aud,	Margaret,	Jan,	Pål	(referent)	

1. Referat	fra	siste	møte	godkjent.	
2. Det	er	inngått	avtale	med	Simen	Sandnes	om	renhold	av	toalett,	brygge	og	veien	til	Utkikken	

i	sommer.	Kontrakt/arbeidsinstruks	er	satt	opp.	Kommunen	støtter	nå	ordningen	fast	uten	
behov	for	årlig	søknad.	Vellet	må	administrere	ordningen.	

3. Gjennomgang	av	Virksomhetsplanen.	
Alle	tiltak	i	planen	er	gjennomført	eller	under	arbeid.	Langbrugga	er	under	arbeidet.	Forsøk	
på	avtale	med	familien	Christiansen	har	strandet.	De	hevder	at	faren	hadde	muntlig	avtale	
om	fri	adkomst	over	Vellets	brygge.		Tore	har	ikke	funnet	noen	dokumenter	i	Vellet	som	
omtaler	dette.	Saken	må	evt	til	jordskifteretten	for	løsning.	Vi	fremmer	sak	for	Årsmøtet	om	
vi	bør	gjøre	det.	Aud	gjør	forundersøkelser.	

4. Årsmøtet.		
Bjørn	varsler	valgkomiteen	(Tirill,	Kai,	Erika)	
Årsregnskap	er	ferdig	Tommy	må	sende	det	til	Nora	Ibsen	for	revisjon.	
Brønnøysundregistere	er	ikke	oppdatert	på	hvem	som	har	signaturrett.	Tore	ordner	det.	
Årsberetning:	Tore	
Budjettet	må	utarbeides	og	ta	hensyn	til	kostnadene	på	Langbrygga	og	vårt	forslag	om	
sponsing	av	brannvarslere	med	kr	2500	pr	husstand.	Stian	setter	opp	budsjett.	
Aud	søker	Lillesand	sparebank	om	tilskudd	til	brannvarslere.	
Arbeidsplan/Virksomhetsplan.	Innledende	diskusjon:	mye	er	godt	på	stell	inne	i	havna.	
Kanskje	framtidige	arbeidsoppgaver	bør	ha	med	miljø	og	omgivelser	å	gjøre?	Tre	områder	
peker	seg	ut:	Mink,	plast	og	stillehavsøsters.	Vi	arbeider	videre	med	disse	ideene	fram	til	
Årsmøtet.	
Frist	for	innsending	av	forslag	er	13.	juni	
Neste	styremøte	onsd	5.juli	kl	19	hos	Margaret	


